
اخبار كشور

رونمایی ترجمه اسپانیایی کتاب خاطرات رهبر معظم انقلاب
در کنگره کلمبیا

کتاب »سلول شماره ۱۴« شامل خاطرات رهبر معظم انقلاب اسلامی به همراه 
کتاب صوتی آن به زبان اسپانیایی در کنگره ملی کلمبیا رونمایی شد.

به گزارش ایرنا، در این مراســم بیش از ۲۰۰ نفر از شــخصیت های فرهنگی، 
سیاســی و مذهبی، نمایندگان پارلمان کلمبیا و سفیر جمهوری اسلامی ایران در 
کنگره ملی کلمبیا حضور داشتند. ماری پردومو، نماینده کنگره و رئیس کمیسیون 
روابط خارجه کلمبیا در این مراســم با ابراز خوشحالی از برگزاری این مراسم، گفت: 
به رغم برخی اخبار منفی که علیه جمهوری اسلامی ایران در رسانه ها منتشر می شود، 
واقعیت آن است که ثبات و صلح در منطقه خاورمیانه مرهون تلاش های صلح طلبانه 
ایران اســت؛ بنابراین ما باید شروع یک همکاری جدید را با ایران در دستورکار خود 
قرار دهیم. آلبرتو باتی، نماینده ویژه مشاور عالی رئیس جمهور این کشور در امور دینی 
نیز اظهار داشت: برای من باعث افتخار و خوشحالی است که در این جلسه چهره ایران 
از زاویه ای دیگر برای ما معرفی می شود و آن هم معرفی ایران از منظر یک رهبر دینی 
و سیاسی است که معرفی صحیح ایران است. این جلسه یک پنجره روشنی را برای ما 
باز می کند و شناخت بهتری از ایران را به ما هدیه می دهد. همچنین پیام روشنی دارد 
که ما ملت های انقلابی و عدالت خواه نیازمند آن هستیم که با هم ارتباط داشته باشیم.
همچنین در این مراسم مارلون کانتیژو، مدیر مرکز اسلامی اهل البیت بوگوتا با 
تاکید بر اینکه ایران و کلمبیا باید از ظرفیت های یکدیگر نهایت استفاده را ببرند، افزود: 
تمام موفقیت های جمهوری اسلامی ایران مدیون رهنمودهای آیت الله خامنه ای رهبر 
انقلاب اسلامی است. در ادامه ویکتور دِکوره آ، استاد دانشگاه بوگوتا و خاورمیانه شناس 
کلمبیایی با بیان پیشینه تاریخی و فرهنگی ایران و نقش کلیدی این کشور در اجرای 
صلح و ثبات در خاورمیانه گفت: ایران با رهبری آیت الله خامنه ای توانسته است صلح 
و ثبات در منطقه خاورمیانه را تضمین کند. منطقه ای که امپریالسیم و ایادی دست 

نشانده آنان نمی خواهند مردم این منطقه روی ثبات و آرامش را ببینند.
گابریل کاســرس نماینده مجلس و مدیر اتــاق بازرگانی ایران و کلمبیا نیز در 
مراسم رونمایی از کتاب »ســلول شماره ۱۴« اظهار داشت: پیشرفت ایران در تمام 
عرصه های تکنولوژی ما را به این نقطه سوق می دهد که باید شروعی جدید در ارتباط 
اقتصادی ایران و کلمبیا به وجود  آوریم. همچنین احمدرضا خیرمند سفیر جمهوری 
اسلامی ایران در این مراسم درباره راهکارهایی برای بهبود روابط اقتصادی دو کشور به 
ایراد سخنرانی پرداخت و توضیحاتی اجمالی از فرهنگ غنی ایرانی ارائه کرد. »کتاب 
سلول شماره ۱۴« همچنین در غرفه جمهوری اسلامی ایران در نمایشگاه بین المللی 
کتاب بوگوتا عرضه شد و مورد استقبال زیاد مخاطبان و بازدیدکنندگان قرار گرفت. 
نمایشگاه کتاب بوگوتا قدیمی ترین و مهم ترین رویداد فرهنگی این کشور و دومین 
نمایشــگاه بزرگ کتاب منطقه آمریکای لاتین اســت که از ۳۵ سال قبل به صورت 

مستمر در حال برگزاری است.

هدیه به خوانندگان
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اخبار ادبی و هنری

سفر پربار رئیس جمهور به خوزستان در چهارمین مقصد از دور دوم سفرهای استانی

خوزستانی ها بهتر از هر كسی می دانند
فرق می كند چه كسی رئیس جمهور باشد! قرآن کتاب هدایت و درمان

برای مؤمنین است
»اگر )قرآن را غیرعربی( قرار می دادیم، حتما می گفتند: چرا آیاتش 
روشــن نیســت؟ آیا قرآن عجمی از پیغمبری عربی درست است؟! 
)خلاصه بهانه جویی آنها تمام شدنی نبود. ای پیامبر!( بگو: این )قرآن( 
برای کســانی که ایمان آورده اند هدایــت و )برای دردهای گوناگون 
جســمی و روحی و روانی و اخلاقی و امراض اجتماعی آنها( درمان 
است، ولی کسانی که )قرآن و دعوت الهی را تکذیب می کنند و( ایمان 
نمی آورند، گوش هایشان سنگین است )و آن را درک نمی کنند( گویی 
نابینا هستند و آن را نمی بینند، درست مثل کسانی هستند که از راه 
فصلت- 44 دور صدازده می شوند!« 

مديرعامل فولادمباركه اصفهان:

فولاد مباركه اصفهان با 61 ركورد تولید و رشد10برابري 
سرمايه گذاري سودآورترين شركت ايراني درسال1401شد.

ثبت هفت ركوردماهانه درفولاد مباركه اصفهان
نويدبخش سالي خوش درتوليد فولاد كشوراست

ثبــت رکوردهای ارزشــمند ماهانــه در نواحی آهن  ســازی، 
فولاد ســازی و ریخته گری مداوم، نورد گرم، نورد سرد و همچنین 
رکوردهای تولید ماهانه در شرکت های فولاد هرمزگان و ورق خودرو 
جملگی نشــان از عزم و اراده فولادین خانواده بزرگ فولاد مبارکه 
در ادامه افتخارآفرینی ها و نقش آفرینی ویژه در تحقق شــعار سال 
»مهار تورم و رشــد تولید« و عمل به فرمایشات رهبر معظم انقلاب 

اسلامی دارد.
مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکــه گفت: افتخــار می کنیم که 
برترین شرکت در ســودآوری و ایجاد ارزش افزوده در کشور هستیم. 
اما ســودی که فولاد مبارکه ایجاد می کند در کشــور هزینه می شود 
و در گام نخســت به مالیات تبدیل شــده و بعد از آن به سهامدارانی 
 می رســد که ۴۰ میلیون نفر آن سهامداران عدالت هستند. در نتیجه
سود فولاد مبارکه به صورت مستقیم و غیر مستقیم میان ۷۰ میلیون 
نفر در کشور توزیع می شود. سهام فولاد مبارکه سهام بسیار ارزشمندی 

است، طی ۵ سال گذشته سهم این شرکت ۳۱ برابر شده است.
نداي جهادگران فولاد مباركه اصفهان

 درتحقق شعار سال و عمل به فرمايشات رهبر معظم انقلاب اسلامي 
باثبت ركوردهاي ارزشمند ماهانه...

محمدیاســر طیب نیــا، مدیرعامل فولاد مبارکــه با حضور در 
نشست باخبرنگاران رسانه هاي گروهي، ضمن ارائه گزارش عملکرد 
این شرکت به سؤالات مختلف خبرنگاران پاسخ داد. وی در ابتدای 
ســخنان خود درباره ویژگی های یک بنگاه اقتصادی موفق صحبت 
کرد. به اعتقاد محمدیاســر طیب نیا بنگاه اقتصادی موفق باید چند 
ویژگی داشته باشــد. نخست آن که باید ســودآوری داشته باشد. 
بنگاهی موفق اســت که منابع در اختیــار را در جهت خلق ارزش 
برای سهامداران و جامعه ای که در آن قرار دارد تبدیل کند. دومین 
ویژگی بنگاه اقتصادی موفق، رشــد، توسعه و افزایش رقابت پذیری 
است. بنگاهی که ثابت بماند و نتواند در فضای رقابتی امروز خودش 

را ارتفا دهد بنگاه قوی نیست.
مدیرعامــل فولاد مبارکه اصفهان افزود: نمونه آن در ایران و 
جامعه بین الملل دیده و شنیده ایم. بنگاه موفق باید قابلیت جدید 
 اضافه کند، همراه با رشــد و توســعه و فناوری های روز خود را
به روز کند. به اعتقاد طیب نیا سومین ویژگی، شفافیت و سلامت 
در کار اســت، بنگاه های موفق باید شفاف، سالم و به دور از فساد 
کار کند. چهارمین ویژگی نیز شهروند مسئولیت پذیر بودن است. 
بنگاه اقتصادی نمی تواند در خلق آینده درخشان موفق باشد در 

حالی که برای محیط پیرامون خود آسیب داشته باشد.
وي همچنین گفت: اگر بخواهم فولاد مبارکه را در چند جمله 
معرفی کنم، بزرگ ترین تولیدکننده ورق های تخت در خاورمیانه 
و شــمال آفریقا با سهم ۲۰ درصدی است. با تولید ۱۱.۴ میلیون 
تن بزرگ ترین تولیدکننده آهن اســفنجی اســت و ارزش امروز 
فولاد مبارکه در بازار ســرمایه بالغ بــر ۵۱۰ هزار میلیارد تومان 
اســت. این شرکت سهم ۱.۵ درصدی در تولید ناخالص داخلی و 
۶.۵ درصدی در تولید ناخالص بخش صنعت دارد. طیب نیا افزود: 
زنجیره تامین گسترده این شرکت شامل بیش از ۲۵۰۰ تا ۳۰۰۰ 
شرکت بوده و فولاد مبارکه دارای شبکه بزرگی از مشتریان بزرگ 
بالغ بر ۱۰۰۰ شــرکت و کارخانه است و اگر بخواهیم مشتریان 
کوچک را هم لحاظ کنیم به بیش از چند هزار مشتری می رسد.

محمدیاســر طیــب نیاادامه داد: امــروز فــولاد مبارکه فقط 

تولیدکننده فولاد نیست. رسالت این شرکت خلق آینده بهتر برای 
کشور اســت نه فقط تولید یک محصول اســت و در این راستا در 

توسعه زیرساخت های زیربنایی کشور مشارکت داریم.
مدیرعامل فولادمبارکه درعین حال تصریح کرد: از ابتدا فلسفه 
تاســیس فولاد مبارکه این بوده که الگوی ملی بنگاه داری در کشور 
باشــد و هدف گذاری ما این اســت که در جمع ۲۰شــرکت برتر 
تولیدکننده فولاد باشــیم. وی افزود: در این راستا پنج جهت گیری 
کلــی در برنامه داریم، اولیــن جهت گیری اســتفاده حداکثری از 
ظرفیت های موجود است. در خیلی از زمینه ها نیاز به توسعه نداریم 
بلکه باید از ظرفیت های موجود اســتفاده کنیم. بسیاری از صنایع 
بــا کمتر از ۳۰ درصد ظرفیت اســمی خــود کار می کنند. دومین 
جهت گیری، توســعه کمّی، کیفی و متوازن اســت. توسعه سرمایه 
انســانی از دیگر جهت گیری های اصلی ماست. تفاوت فولاد مبارکه 
با دیگر بنگاه ها نیروی انســانی موثر و متخصص است. جهت گیری 
بعدی، تمرکز بــر نوآوری فناوری های نوین اســت. ما از نیمه دوم 
۱۳۹۹ شــروع کردیم، خیلی از شــرکت ها بعد از نام گذاری ســال 
۱۴۰۱ توســط مقام معظم رهبری به نام سال تولید، دانش بنیان و 
اشــتغال آفرین، فعالیت دانش بنیان را آغاز کردند اما فولاد مبارکه 
در ســال ۱۳۹۹ نیاز واقعی صنعت را حس کرد. جهت گیری بعدی 

تبدیل شدن به صنعت سبز است.
چشم انداز فولاد مباركه اصفهان

 دستيابي به درآمدسالانه 15ميليارد دلار است
وي ادامــه داد:بــا ایــن جهت گیری چشــم انداز فــولاد مبارکه را 
تعریــف کردیــم: قرارگیری در بین ۲۰ شــرکت برتر فــولادی جهان. 
ایجــاد یک زنجیره متــوازن برای تولیــد ۱۸ میلیون تن و دســتیابی 
 بــه درآمد ســالانه ۱۵ میلیــارد دلار را نیــز هدف گــذاری کرده ایم.
فولاد مبارکه می تواند توسعه صنعتی که ایران نیاز دارد به آن سمت ببرد.

محمدیاسر طیب نیا افزود: یک هسته اصلی برای توسعه تعریف 
کردیم که شامل تکمیل زنجیره، توسعه های مجاور و ورود به کسب 

وکارهای جدید است.
مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه با اشاره به طرح های توسعه این 
شرکت گفت: قریب به ۲۰۰۰ مگاوات برق در دست یا مسیر احداث 
و ۲ میدان گازی در دســت مطالعه است. ۵۰ لوکوموتیو خریداری 
کردیم که بیش از نیمی از آن در مدار اســتفاده قرار گرفته است و 
با لوکوموتیوهای قبلی قریب به ۸۰ لوکوموتیو خواهیم داشت. بالغ 
بر ۳ هزار واگن در حوزه حمل ونقل داریم. این موارد، چشــم اندازی 
است که برای گروه فولاد مبارکه تعریف کردیم و در افق چشم انداز، 
تعریف کردیم که ۲۰ درصد ســرمایه گذاری ها در کسب و کارهای 

جدید، نوآوری و دانش بنیان باشد.
 محمدیاســر طیب نیا اضافه کرد: بالغ بر ۱۰۰ هزار قطعه در 
فولاد مبارکه بومی  سازی شده و بالغ بر ۳ میلیارد دلار صرفه جویی 
ارزی طی یک دهه گذشــته با بومی  ســازی صورت گرفته است. 
ثبت سفارش خرید ۵ هزار میلیارد تومان از بیش از ۶۰۰ شرکت 
دانش بنیان کشــور نیز از دیگر اقدامات فولاد مبارکه طی ســال 

گذشته بوده است.
وی گفت: توســعه محصولات جدید در سبد محصولات فولاد 
مبارکه یکی دیگر از دســتاوردهای این شــرکت بوده به طوری که 
سال گذشته ۱۴ محصول جدید به محصولات این شرکت اضافه شد 
که یکی از مهم ترین آنها ورق فولادی زنگ نزن بوده است. همکاران 
ما بدون حضور یک کارشــناس خارجی این محصولات ارزشمند را 
تولید کردند و امسال به صورت انبوه تولید خواهد شد. این به معنای 
نهضت استفاده حداکثری از ظرفیت های موجود و خودباوری است.

مدیرعامل فولاد مبارکه اصفهان افزود: علی رغم این که ۳ هزار 
نفر در طرح های توســعه مشغول به کار شــدند، مراحل استخدام 

۱۱۰۴ نفر از ســال گذشــته در فولاد مبارکه در حال انجام است. 
همچنین امیدواریم در توســعه ها بالغ بر ۶۵۰۰ نفر مشغول به کار 

شوند.
اصفهان را به قطب نوآوري كشور

تبديل خواهيم كرد
طیــب نیادرخصوص ســؤالي مبنــي برمنافع فــولاد مبارکه 
بــراي مردم اصفهان گفت: اولین منفعت فــولاد مبارکه برای مردم 
استان اصفهان، اشــتغال و درآمدزایی است که به صورت مستقیم 
و غیر مســتقیم برای آنان شکل گرفته اســت. درآمدی که ۲۶ هزار 
نیروی فولاد مبارکه کسب می کنند، در همین استان هزینه می شود. 
منافع فولاد مبارکه به شــدت بالاست و باید به گونه ای فعالیت کند 
که برای منطقه ضرری نداشته باشد، ارزش افزوده بالای این شرکت 

گواه بر منفعت داشتن فولاد مبارکه است.
 مدیرعامل فــولاد مبارکه اصفهان افــزود: هدف گذاری فولاد 
مبارکه، تبدیل استان اصفهان به قطب نوآوری و فناوری کشور است 
که این امر خود برای مردم این استان منفعت دارد. بخشی از منابع 
مالی فولاد مبارکه، حاصل ســود این شــرکت و اوراقی است که از 
قبل داشته  و در آینده خواهد داشت. این شرکت از نظر منابع مالی 
محدودیتی ندارد و بــا توجه به صادراتی که دارد، به دنبال وام های 

ارزی خارجی است.
مدیرعامــل فولادمبارکه همچنین بــه چالش هاي پیش روي 
صنعت فولاد اشــاره کردو گفت: یکی از چالش های جدید صنعت 
فولاد این است که ما ۶۵ میلیون تن ظرفیت در دست احداث داریم 
بالای ۱۰۰ میلیون تن مجوز داده شــده، تولیــد الان ۳۰ میلیون 
تن اســت چرا که زیرســاخت و منابع برای آن وجــود ندارد و این 
چالش در ســال های آینده افزایش خواهد یافت. ظرفیت تولید الان 
۶۵ درصد اســت و در انتهای هر سال کاهش خواهد یافت. چرا که 
زیرساخت های لازم به خوبی پیش بینی نشده است. در این گردونه 
باید مدیریت یکپارچه صورت گیرد و یکی از دلایل سودآوری فولاد 
مبارکه این است که زنجیره تولید را داریم. در عین حال طرح ادغام 
عمودی و افقی داریم. باید در حــد توانمان رنجیره را متوازن کرد. 
در بحث ســرمایه گذاری برای جریان دائمی زاینده رود هم حرفمان 
این اســت که می خواستیم ســرمایه گذاری در این حوزه بکنیم اما 
اختلافات بین استانی و اینکه باید مجوزاتی صادر شود و صادر نشد، 

منجر شد در حوزه ای ورود کنیم که معارض نداشت.
طیب نیا در ادامه ســخنان خود به موضوع مهمی که این روزها 
داغ شده است پرداخت، اینکه آیا ســودآوری فولادمبارکه ناشی از 
رانت است یا نه یا فولاد مبارکه به جامعه مزیت هایی ارائه می کند؟ 
گفت: اول این تفکر انحرافی اســت که هر کسی سود می دهد رانت 
میبرد و این تفکر دارد در جامعه ترویج می شــود. این غلط اســت. 
باید دست کارآفرینی را که دارد کار تولید می کند و سرمایه گذاری 
که دارد ســرمایه گذاری می کند بوسید. تا وقتی که این تفکر نباشد 
و ما نگاهمان این اســت که سرمایه گذار رانت خوار است این کشور 
آباد نخواهد شد. طیب نیا با تاکید به اصحاب رسانه گفت: حواستان 
باشــد که بازی این تفکرات انحرافی را نخورید. امروز کسی که سود 
نمی دهد منابع را تضییع می کند نه کسی که سود می دهد. استفاده 
از منابع ملی اگر منجر به ارزش افزوده شــد بهترین جا برای منابع 
ملی است. ما یارانه بد داریم و یارانه خوب. اگر یارانه را جایی دادیم 
که اشتغال آفرینی، تولید و ارزش افزوده ایجاد شد جای یارانه همان 
جاســت نه جایی که مصرف شود و سوخت شــود؛ یارانه هدفمند 

یعنی این.
وي افزود: نکته سوم آنکه ما اصلا یارانه نمی گیریم. در بخش گاز 
که یارانه نمی گیریم. برق که قرار است خودمان تولید کنید. هزینه 
حمل ونقل ما از قیمت جهانی هم بیشــتر است. نیروی انسانی نیز 
که مازاد بر نرُم های جهانی است و می توانیم نیروی انسانی را نصف 
کنیــم. به جای آن با بهره وری، افزایش تولید و توســعه های جدید 
مقیاسمان را درســت می کنیم. عوامل سودآوری مبارکه این موارد 
اســت که هیچ کدام رانت نیست. استفاده حداکثری از ظرفیت های 
تولید که این مقدار در دنیا ۷۸ درصد، در کشور ۶۵ درصد و در فولاد 
مبارکه بالای ۱۰۰ درصد است. دومین مورد وجود زنجیره کامل از 
ســنگ تا رنگ و زنجیره متوازن است. توسعه هدفمندی که داریم 
با مطالعات یک ساله اســت. ما را باید با بنچ مارک جهانی مقایسه 
کرد. می گویند بهترین فولادســاران ۱۰ تا ۱۵ درصد سود می دهند 
چرا فولاد مبارکه ۳۵ درصد ســود می دهد؟ باید این موضوع را در 
کنار تفکر بررسی کرد. پوسکو کره با نرخ تورم و بهره ۲.۵ درصدی، 
۱۳ درصد سود می دهد و فولادمبارکه اگر بخواهد ۵ برابر تورم سود 
بدهد، باید ۲۵۰ درصد سود ایجاد کند در نتیجه سود فولادمبارکه 

غیرعادی نیست.

طیب نیا همچنین با اشــاره به بحث تحقیق و تفحص از فولاد 
مبارکه که مربوط به دوره قبل از مدیریت وي بوده است گفت: اصل 
گزارش تحقیق و تفحص از فــولاد مبارکه مربوط به دوره زمانی تا 
پایان سال ۱۳۹۹ بود و تیم جدید مدیریت فولاد مبارکه پس از این 
تاریــخ، آغاز به کار کرد. هر تخلفــی در فولاد مبارکه صورت گرفته 
باید به آن رســیدگی شود و قبل از نظر مرجع قضایی، نمی توان در 
این خصوص قضاوت کرد. هر اطلاعاتی از ما خواسته شده در اختیار 

مراجع قضایی قرار داده ایم.
مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه اصفهان در ادامه به پروژه بزرگ 
انتقال اب دریاي عمان به اصفهان گفت: رقم ســرمایه گذاری در فاز 
اول پروژه انتقال آب دریای عمان به اصفهان ۲۵ هزار میلیارد تومان 

و در فاز دوم برای تجهیزات ۵۰ هزار میلیارد تومان است.
وي افزود:پروژه انتقال آب دریــا به اصفهان از دوره مدیرعامل 
اســبق مطرح و حدود چهار- پنج ســال پیش آغاز شده بود که در 
نهایت با همت دولت مــردان و تیمی که گرد آمدند این پروژه های 

انتقال آب از داخل و بیرون استان در اولویت قرار گرفت.
طیب نیا ادامه داد: از هفته اولی که حکم من به عنوان مدیرعامل 
فولاد مبارکه صادر شد به اتفاق تیم روی این پروژه وقت گذاشتیم و 
هفته ای یک جلسه در تهران با وزارت نیرو و نهاد ریاست جمهوری 
جلســاتی داشتیم تا در نهایت به نقطه شروع رسید و هفته گذشته 
طی بازدیدی که از خط داشــتم این پــروژه با قوت از دریای عمان 

پیش می رود.
مدیرعامل شــرکت فــولاد مبارکه اصفهان با بیــان اینکه این 
پروژه برای حل مسئله مشکل آب فولاد مبارکه نیست، خاطرنشان 
کرد: این شــرکت تقریباً ۵۰ درصد آب مورد نیاز خود را از پســاب 
 تأمین می کند و ســال گذشــته برداشــت ما از رودخانه زاینده رود

۱۴ میلیون مترمکعب بود و هدف گذاری ما این اســت که برداشت 
آب از زاینده رود طی سه سال پیش رو به صفر برسد.

وي با بیان اینکه بازچرخانی پساب فاضلاب ۶ شهر دیگر را کلید 
زدیم، افزود: تلاش می کنیم که نیاز آبی ما از دریا بسیار کم باشد زیرا 

برنامه ریزی روی ۲۰۰ میلیون مترمکعب برای صنایع استان است.
وي همچنین به کاهش۸۶درصدي اب در فولاد مبارکه اصفهان 
گفت: مقدار جهانی مصرف آب در صنعت ۳.۳ مترمکعب بر تن است 
اما فــولاد مبارکه به ازای تولید هر تن تختــال، ۲.۲ مترمکعب آب 
مصرف می کند چرا که ســرمایه گذاری های زیادی در کاهش مصرف 
آب داشــته اســت و ۸۶ درصد کاهش مصرف آب داشته ایم. این در 
شرایطی اســت که در سال ۱۳۷۰ برای تولید ۲.۴ میلیون تن فولاد 
به ۴۰ میلیون متر مکعب نیاز داشــتیم و حالا برای ۷.۲ میلیون تن 
فقط ۱۶.۴ میلیون متر مکعب آب اســتفاده کرده ایم. سرمایه گذاری 
۲.۳ میلیارد دلاری که فولاد مبارکه در کاهش مصرف انرژی و تغییر 
الگوی مصرف آب انجام داده بســیار قابل توجه و در کشور بی نظیر 

است.
طیب نیا با تاکید بر اینکه انتقال آب دریا برای حل مشــکل آب 
صنعت استان اصفهان است، ابراز داشت: فولاد مبارکه در این زمینه 

بیش از سهم خود و وظیفه خود هزینه کرده است .
مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه اصفهان رقم هزینه شده برای 
این پروژه را سنگین خواند و گفت: هم اینک این طرح انتقال آب در 
۲۰ نقطه از سیرجان تا اصفهان در حال پیش روی است و ۶ پیمانکار 
توانمند در این پروژه مشــغول فعالیت هستند که شامل چند صد 

کیلومتر کریدور و چند ده کیلومتر لوله گذاری است .
مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه اصفهان در ادامه همچنین با 
اشــاره به اینکه هــم اینک ۳۵ هزار نفر مســتقیم و ۳۰۵ هزار نفر 
غیرمســتقیم در این شرکت مشغول فعالیت هستند، گفت: ۶ هزار 
و ۵۰۰ نفر نیز با طرح های توســعه ای این شــرکت مشغول به کار 

خواهند شد.
طیب نیــا در ادامه این نشســت با بیان اینکه پــروژه نیروگاه 
خورشیدی ۹۱۴ مگاواتی شرکت فولاد مبارکه ۷۸ پیشرفت فیزیکی 
یافته است، تصریح کرد: با بهره برداری این نیروگاه ۶۰۰ مگاوات برق 
مورد نیاز این صنعت تأمین خواهد شد و ۲۰۰ مگاوات آن نیز توسط 
انرژی باد تأمین خواهد شــد که به کاهش مصرف انرژی و کاهش 

آلاینده در اصفهان کمک می کند.
مدیرعامل شــرکت فــولاد مبارکه اصفهان با اشــاره به اینکه 
 co۲ بهره برداری این نیروگاه خورشــیدی کاهش ۲.۵ میلیون تن
در سال کمک خواهد کرد، ابراز داشت: این طرح تا تابستان امسال 

بهره برداری خواهد شد.
طیب نیا با بیان اینکه فولاد مبارکه تبدیل شدن به صنعت سبز 
را در افق ۱۴۰۱ هدفگذاري کرده است، گفت: هیچ شرکتی در کشور 
به اندازه فولاد مبارکه در زمینه کاهش مصرف انرژی و کاهش مصرف 
آب سرمایه گذاری نکرده و رقم سرمایه گذاری فولاد در حوزه کاهش 

مصارف انرژی و آب ۲.۳ میلیارد دلار بوده است.
مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه گفت: انتظار از فولاد مبارکه 
ســرمایه گذاری جدید در حوزه های مختلف اســت. این اتفاق را با 
۵.۸ میلیــارد دلار ســرمایه گذاری در حوزه های مختلف که عمدتا 
زیرساختی و زیربنایی در زنجیره فولاد است تعریف کردیم چرا که 
ما فولاد مبارکه را شرکت توسعه ای میدانیم. رشدی که سال ۱۴۰۱ 
در حوزه سرمایه گذاری و توسعه داشتیم، ۱۰ برابر سال ۱۳۹۹ بوده 

است.
وی درخصوص ســؤال کیهان درخصوص ابر پــروژه نورد گرم 
۲که در چه مرحلــه اي قرار داردگفت: پروژه نــورد گرم به عنوان 
ابرپروژه سال گذشته رقم خورد و بالغ بر ۱۰ درصد پیشرفت داشته 
است. چند ماه دیگر با ورود قطعات و تجهیزات تحول بنیادی شاهد 
خواهیم بود. وي دررابطه نیروگاه ۶۰۰مگاواتي خورشیدي که توسط 
فولاد مبارکه در شــرق اصفهان پایان سال گذشته کلنگ زني شد 
نیز اظهار داشت:نیروگاه خورشیدی ۶۰۰ مگا وات که سال گذشته 
شروع کردیم یک سال مطالعات آن طول کشید امروز هم پیمانکار را 

انتخاب کردیم و پنل های آن را سفارش دادیم.
طیب نیا با اشــاره به مباحث مســئولیت اجتماعــی در حوزه 
ورزش گفت: بخش دیگر مســئولیت اجتماعی در باشگاه فرهنگی 
ورزشی فولاد سپاهان اســت و این باشگاه نیز در این زمینه الگوی 
ملی اســت. فرق است بین باشگاه فوتبال کلاپ با با اسپورت کلاب. 
حتی پرسپولس و استقلال نیز در کنار تیم لیگ برتری خود ممکن 
اســت از تیم پایه حمایت کنند اما باشگاه سپاهان در این زمینه نیز 
خیلی متفاوت عمل کرده اســت. فولاد مبارکه در حوزه زیربناهای 
ورزشــی هم سرمایه گذاری جدی داشــته، ورزشگاه نقش جهان به 
تکنولوژی های روز مجهز شده و ظرف چند ماه آینده بحث تجهیز به 

VAR تکمیل خواهد شد.
وی افزود: فولاد مبارکه اگرچه شرکت صنعتی مي باشد اما ما در 
مبارکه  حوزه مسئولیت اجتماعی نیز تحول بنیادی رقم زدیم. فولاد 
الگوی ملی مسئولیت اجتماعی هست و خواهد بود. چرا که از توزیع 
پول و بســته حمایتی رویکرد خود را عوض کردیم و اکنون در حال 
تدوین الگوی جامع پیشــرفت و آبادانی هســتیم و این کار را سال 
گذشــته به صورت پایلوت آغاز کردیم. در مناطق مختلف اصفهان 
و دیگــر بخش های فولاد مبارکه مانند ســنگان این الگو را تعمیم 

خواهیم داد.
مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه گفت: سال گذشته علی رغم 
افزایش ســرمایه گذاری و کاهش قیمت فــروش، ۴۹۸۱۰ میلیارد 
تومان تقسیم ســود داشــتیم و در دو مرحله ۱۳۲ درصد افزایش 

سرمایه را به ثبت رساندیم.

توليد فولاد مباركه اصفهان با صد درصد ظرفيت در حال انجام است ،
رشد 10 برابری سرمايه گذاری های فولاد مباركه اصفهان در طرح های توسعه ای

در پرتو وحی

سرویس سیاسی- 
در دولت قبل- دولتِ مدعیان اصلاحات- به 
دلیل قصور و تقصیرهای فراوان در رســیدگی 
به مطالبات مردم شــريف خوزستان، مشکلات 

عمده ای در اين استان به وجود آمد. 
۱۷ خــرداد ۱۳۹۴ روحانی، رئیس جمهور ســابق 
گفت:»تحریم های ظالمانه باید از بین برود تا ســرمایه 
بیاید، تا مسئله محیط زیست، اشتغال جوانان، و صنعت 
حل شــود، تا آب خوردن مردم حل شود، تا منابع آبی 

زیاد شود«.
در دولت قبل همه امور کشور و حتی آب خوردن 
 FATF مردم به نقطه هــای خیالی و از جمله برجام و
موکول شد. در دولت قبل و بهتر است بگوییم »دولتِ 
مدعیان اصلاحات« به واســطه مدیریت خســته و کم 
تحرک، غربگرا و آلوده به اشــرافیگری، بسیاری از امور 
مهم بر زمین ماند. یکی از موارد مذکور، رســیدگی به 

مطالبات مردم شریف و غیور خوزستان بود. 
و اما از شــروع به کار دولت سیزدهم تا به اکنون، 
رسیدگی به مطالبات مردم در استان های مختلف و از 
جمله خوزستان با جدیت و پیگیری دنبال شده است. 
در همین رابطه در اولین سفر آیت الله رئیسی به استان 
خوزســتان به عنوان اولین مقصد ســفر استانی دولت 
سیزدهم، رئیس جمهور پروژه آبرسانی غدیر را به عنوان 
اصلی ترین پروژه بر زمین مانده در استان عنوان کرد. 

در ادامه، پروژه آبرســانی غدیر که طی ۱۰ ســال 
تا ســال ۱۴۰۰ زیر ۴۵درصد پیشرفت فیزیکی داشت، 
بــا همت  و تلاش قریب به ۲۰۰۰ نفر از مهندســان و 
کارگران ایرانی در مدت ۱۰ ماه به مرحله بهره برداری 

رسید.
در دولت قبل- دولتِ مدعیان اصلاحات- به دلیل 
قصــور و تقصیرهای فراوان در رســیدگی به مطالبات 
مردم شــریف خوزستان، مشــکلات عمده ای در این 
اســتان به وجود آمد. مشکلات آبرســانی به غیزانیه و 
دیگر بخش های اســتان و همچنین مشــکل کارگران 
کارخانه هفت تپه تنها بخشی از نتایج مدیریت ناکارآمد 

در دولت مدعی اصلاحات است. 
مردم عزیز ایران به خوبی از عملکردها آگاه هستند 
و کارنامه افراد را با یکدیگر مقایســه می کنند. شــاید 
اکنون مردم شریف خوزستان بهتر از هرکسی می دانند 

که فرق می کند چه کسی رئیس جمهور باشد!
چهارمين مقصد از دور دوم سفرهای استانی

رئیس جمهور صبح پنجشــنبه در چهارمین مقصد 
از دور دوم سفرهای اســتانی دولت مردمی وارد استان 

خوزستان شد. 
آیت الله رئیسی در بدو ورود به استان خوزستان در 
گفت وگو با خبرنگاران تاکید کرد: در دور دوم سفرهای 
اســتانی پیگیر مصوبات دور اول ســفر هستیم تا ببینم 
که مســئولان چه کرده اند و مدیران بازخواست خواهند 
شــد تا ببینیم که آنچه در دور اول سفرها تصویب شد، 

اجرایی شده است یا نه!
وی خاطرنشان کرد: در گزارش ها، آمار و ارقام، برای 

بنده مهم آن است که آیا مشکلات مردم حل شده است 
یا نه؟ مراجع مختلفی از جمله نماینده محترم ولی فقیه 
در اســتان، نمایندگان استان در مجلس، استاندار، افراد 
شاخص اســتان که در دولت حضور دارند و برخی افراد 
دیگر مسائل اســتان را به ما منتقل می کنند و برای ما 
مهم آن اســت که با حضور در میدان مشــکلات را حل 
کنیم؛ به دنبال این هســتیم که با این حضور مشکلات 
حل شده و تا حل مسائل این نحوه کار را با جدیت ادامه 

خواهیم داد.
مراسم جشن احيای 1۶0 واحد توليدی در دزفول

رئیس جمهور صبح پنجشــنبه در ادامه برنامه های 
ســفر به استان خوزستان، از دومین نمایشگاه احیاگران 
واحدهای اقتصادی که در شــهرک صنعتی شماره یک 

دزفول برپا شده است، بازدید کرد. 
رئیســی همچنین در مراسم جشن احیای ۱۶۰ 
واحــد صنعتــی و تولیــدی که در حاشــیه دومین 
نمایشگاه احیاگران واحدهای اقتصادی در شهر دزفول 
برگزار شــد، این شــهر را نماد مقاومت، ایستادگی و 
احســاس مسئولیت دانســت و گفت: وقتی شاهدیم 
در این اســتان واحدهای صنعتــی و تولیدی راکد و 
نیمه تعطیل به دســت توانای مدیــران، متخصصان 
و مــردم این خطه احیا و تولید و اشــتغال به جریان 
 افتاده اســت، بسیار جای خرســندی و شکرگزاری

دارد.
بــه  مردم اندیمشک  با اشــاره  اجتمــاع  وی در 
اینکــه امــروز دولت با کمــک مردم توامــان در دو 
جبهه خنثی  ســازی و رفــع تحریم ها تلاش می کند، 
افزود: دولت با کمک شــما مــردم اجازه نخواهد داد 
کوچک تریــن کنــدی در حرکت کشــور در جهت 
اســتقلال اقتصادی، تولید، سرمایه گذاری و پیشرفت 

اقتصادی اتفاق بیفتد.
رئیس جمهور خاطرنشان کرد:  در دزفول جشن 
 احیــای ۱۶۰ واحد تولیــدی برگزار شــد که بعضا

۱۰ ســال تعطیل شــده و هــزاران میلیــارد تومان 
ســرمایه های مردم راکد مانده بود و بــا احیای آنها 
علاوه بر فعال شدن این ســرمایه ها هزاران شغل نیز 

احیا شد.
بهره برداری از پروژه های مختلف

رئیســی در ادامه برنامه های ســفر خــود از بخش 
گازی نیروگاه ســیکل ترکیبی راندمــان بالای دوکوهه 

بهره برداری کرد.
رئیس جمهور همچنین عملیات آبرســانی به ۱۷۴ 
روســتای این استان را به صورت رســمی افتتاح کرد. 
تعداد کل روستاهای مشمول این طرح در سراسر کشور 
۷۱۳۸ روســتا است که از این تعداد ۷۶۶ روستا مربوط 
به استان خوزستان می شود. طرح جهاد آبرسانی تاکنون 
در ۴۵۱ روســتای کل کشــور در مدار بهره برداری قرار 
گرفته که از این میان ۱۷۴ روســتا مربوط به اســتان 

خوزستان می شود.
با حضور رئیس جمهــور ۷۰ کیلومتر از پروژه ریلی 
دوخطه  سازی محور اهواز-اندیمشک به صورت رسمی 

افتتاح و به بهره برداری رسید.
حضور رئيس جمهور در جمع كارگران هفت تپه

 رئیس جمهــور بعــد ازظهــر پنجشــنبه در ادامه 
برنامه های ســفر دولت مردمی به اســتان خوزســتان، 
پــس از افتتاح خــط دوم قطار اندیمشــک-اهواز و در 
مسیر بازگشــت از این خط ریلی هنگامی که از حضور 
کارگران شــرکت هفت تپه در ایستگاه این منطقه مطلع 
شد، دستور توقف قطار را صادر کرد و با حضور در میان 
کارگران، با آنان به گفت وگو پرداخت و از مشــکلات و 

مطالبات آنها بدون واسطه مطلع شد.
رئیسی همچنین از پروژه فاضلاب اهواز و کارون 
بازدیــد کرد و در جریان میزان پیشــرفت و آخرین 
وضعیت روند احــداث آن قرار گرفت. رئیس جمهور 
در جریان بازدید از این پروژه با تعدادی از کارگران 
آن گفت وگویــی صمیمانه و بی واســطه داشــت و 

وضعیت شغلی و معیشتی آنها را جویا شد.
در يک سال گذشته به اندازه تمام دوره دولت دوازدهم 

نيروگاه در كشور ساخته شد
رئیس جمهور در اجتماع باشکوه و عظیم مردم اهواز 
خاطرنشان کرد: اگر لازم باشد ۷۰ بار به خوزستان سفر 
می کنم تا مشــکلات این مردم حل شود و تا مشکلات 

مردم خوزستان رفع نشود آرام نمی گیرم.
وی اظهار داشت: در حدود یک سال گذشته به اندازه 
کل دوره دولت دوازدهم نیروگاه  سازی شده و در زمینه 
رفع کاستی های زیرســاختی در کشور کارهای جهادی 

در حال انجام است.
گفتنــی اســت روند پیشــرفت پروژه هــای آب و 
فاضلاب و برق استان خوزســتان، در نشستی با حضور 
رئیس جمهور و مدیران صنعت آب و برق استان، بررسی 

شد.
رئیس جمهــور همچنین شــامگاه پنجشــنبه در 
آخرین برنامه روز اول ســفر اســتانی دولت مردمی به 
خوزســتان، در جمع علما، نخبگان و بزرگان عشــایر 
اســتان با بیان اینکه کمبودها و کاســتی ها در استان 
خوزســتان مربوط به امروز نیســت، اما دولت خود را 
موظف به جبران آنها می داند، تصریح کرد: اگرچه رفع 
کامل این عقب ماندگی ها نیازمند زمان بیشتری است، 
اما دولــت مردمی با برنامه ریزی دقیــق و مدون حل 
مسائل و مشــکلات استان را تا حصول نتیجه پیگیری 

خواهد کرد.
رئیســی  صبح جمعه در آغاز دومین روز از ســفر 
دولت مردمی به اســتان خوزســتان، در اجتماع پرشور 
مردم شــادگان گفت: انســجام مثال زدنــی میان اقوام 
مختلف خوزستان پشــتوانه امنیت ملی، توسعه یافتگی 

و پیشرفت کشور است.
ضرب الاجل يکماهه

 برای تهيه سند توسعه تالاب شادگان
رئیس جمهــور در جریان بازدید از تالاب شــادگان 
خوزســتان با اشاره به ظرفیت بســیار خوب گردشگری 
دریایی خوزســتان به ویژه تالاب شادگان، به مسئولان 
اســتانی برای تهیه سند توســعه این تالاب فرصت یک 

ماهه داد.
فاز يک شركت پالايش هويزه خليج فارس 

فاز یک شــرکت پالایــش هویــزه خلیج فارس در 
ســفر اســتانی دولت مردمی به خوزســتان و با حضور 

رئیس جمهور، به صورت رسمی راه اندازی شد.
حضور رئيس جمهور در جمع روستاييان صراخيه

 رئیس جمهور در مسیر سفر به شهرستان شادگان 
وارد روســتای گردشگری صراخیه شد و در میان مردم 

حضور یافت.
رئیســی در دومین روز از ســفر خود به خوزستان با 
جمعی از فعالان جبهه انقلاب استان دیدار و گفت وگو کرد.
وی در این دیــدار ضمن تاکید بر تحقــق عدالت و انجام 
اقدامات جهادی در راســتای رفع مشکلات کشور و به ویژه 
استان خوزستان عنوان کرد: دولت از همه توان خود برای 

رفع مشکلات و چالش ها استفاده می کند.

شهید مدافع حرم، سجاد عفتی )ره(: رهبر عزیزم را که 
 راه امام عصر )عج( را ادامه می دهد، فراموش نکنید و یاریش 

نمائید.

پيام تسليت رهبر انقلاب 
در پی شهادت آيت الله سليمانی

حضرت آيت الله العظمی خامنه ای رهبر انقلاب اسلامی در پیامی 
شهادت حجت الاســلام  عباسعلی سلیمانی را در حادثه سوء قصد به 

وی تسلیت گفتند.
متن پیام به این شرح است:
بسم الله الرّحمن الرّحیم

حادثه  ســوء قصد به مرحوم حجت الاســلام آقای حاج شــیخ عباسعلی 
سلیمانی رحمهًْ الله علیه را که به شهادت ایشان منتهی شد به خانواده   گرامی و 
دوســتان و علاقه مندان آن مرحوم تسلیت عرض می کنم. ایشان عضو مجلس 
خبــرگان و ســالها امام جمعه  زاهدان و کاشــان و همــواره در خدمت نظام 
جمهوری اســلامی بودند. از خداوند متعال علوّ درجــات و قبول خدمات آن 

مرحوم را مسألت می کنم.
سیّدعلی خامنه ای
1402/2/7

جمعی از كارگران
امروز با رهبر انقلاب ديدار می كنند

 جمعــی از كارگــران سراســر كشــور، امروز در حســینیه
انقلاب  امام خمینی)ره( با حضرت آيت الله العظمــی خامنه ای رهبر 

اسلامی ديدار می كنند.
در دومین ماه از ســال »مهار تورم، رشــد تولید« و به مناسبت هفته کار 
و کارگر، جمعی از کارگران سراسر کشور با حضرت آیت الله العظمی خامنه ای 

رهبر انقلاب اسلامی دیدار می کنند.
این دیدار صبح شــنبه ۹ اردیبهشت در حسینیه امام خمینی)ره( برگزار 

خواهد شد.


